









جمع فراوانی و دستورگیری	
07	بسیاری و دستورگیری برکت:
06	جمع فراوانی و دستورگیری برکت
06	توسعه و جمع فراوانی و دستورگیری برکت:
00	توسعه و جمع فراوانی و دستورگیری برکت
00	توسعه و جمع فراوانی و دستورگیری برکت
04	توسعه و دستورگیری برکت

جمع فراوانی و دستورگیری:

1. دستورگیری و جمع فراوانی و دستورگیری برکت
  2. دستورگیری و جمع فراوانی و دستورگیری برکت
  3. دستورگیری و جمع فراوانی و دستورگیری برکت
  4. دستورگیری و جمع فراوانی و دستورگیری برکت
  5. دستورگیری و جمع فراوانی و دستورگیری برکت
  6. دستورگیری و جمع فراوانی و دستورگیری برکت
- 06 دستورگیری و جمع فراوانی و دستورگیری برکت 17 و سایر دستورگیری و جمع فراوانی و دستورگیری برکت
- دستورگیری و جمع فراوانی و دستورگیری برکت

دستورگیری و جمع فراوانی



## 2019-2020 Financial Year Report

### • Report of the Council of the City of Kufayya on the Work of the Council of the City of Kufayya

#### Report of the Council of the City of Kufayya

The Council of the City of Kufayya, in its meeting held on 2019, has reviewed the work of the Council of the City of Kufayya during the financial year 2019-2020. The Council has noted the achievements of the Council of the City of Kufayya in various fields, including the development of the city, the improvement of the services provided to the citizens, and the implementation of the projects approved by the Council of the City of Kufayya. The Council has also noted the challenges faced by the Council of the City of Kufayya during the financial year 2019-2020, and has recommended the Council of the City of Kufayya to take the necessary steps to overcome these challenges and to improve the performance of the Council of the City of Kufayya in the future.

#### Financial Report

### Report of the Council of the City of Kufayya on the Financial Report of the Council of the City of Kufayya

The Council of the City of Kufayya, in its meeting held on 2019, has reviewed the financial report of the Council of the City of Kufayya for the financial year 2019-2020. The Council has noted the financial performance of the Council of the City of Kufayya during the financial year 2019-2020, and has recommended the Council of the City of Kufayya to take the necessary steps to improve the financial performance of the Council of the City of Kufayya in the future. The Council has also noted the challenges faced by the Council of the City of Kufayya in the financial year 2019-2020, and has recommended the Council of the City of Kufayya to take the necessary steps to overcome these challenges and to improve the financial performance of the Council of the City of Kufayya in the future.





























දැනට පැවැත්වෙන මධ්‍යම පාලන කමිටු සඳහා වෛද්‍යවේදීන්ගේ සහ සෞඛ්‍ය සේවකයන්ගේ සහභාගීත්වය ලැබීමට අවස්ථාවක් ඇත. මෙය සාර්ථකව සම්පූර්ණ කිරීමට අපි කැපවී සිටිමු.

**නිවැරදි කිරීමේ ක්‍රියාමාර්ග**

**නිවැරදි කිරීමේ ක්‍රියාමාර්ගයේ ප්‍රධාන අංශයන් සහ අවධානය යොමු කළ යුතු කරුණු**

සෞඛ්‍ය සේවකයන්ගේ සහ සෞඛ්‍ය සේවකයන්ගේ සහභාගීත්වය ලැබීමට අවස්ථාවක් ඇත. මෙය සාර්ථකව සම්පූර්ණ කිරීමට අපි කැපවී සිටිමු. මෙය සාර්ථකව සම්පූර්ණ කිරීමට අපි කැපවී සිටිමු. මෙය සාර්ථකව සම්පූර්ණ කිරීමට අපි කැපවී සිටිමු. මෙය සාර්ථකව සම්පූර්ණ කිරීමට අපි කැපවී සිටිමු.

**නිවැරදි කිරීමේ ක්‍රියාමාර්ගයේ ප්‍රධාන අංශයන්**

නිවැරදි කිරීමේ ක්‍රියාමාර්ගයේ ප්‍රධාන අංශයන් සහ අවධානය යොමු කළ යුතු කරුණු. මෙය සාර්ථකව සම්පූර්ණ කිරීමට අපි කැපවී සිටිමු. මෙය සාර්ථකව සම්පූර්ණ කිරීමට අපි කැපවී සිටිමු. මෙය සාර්ථකව සම්පූර්ණ කිරීමට අපි කැපවී සිටිමු.

**නිවැරදි කිරීමේ ක්‍රියාමාර්ගයේ ප්‍රධාන අංශයන්**

නිවැරදි කිරීමේ ක්‍රියාමාර්ගයේ ප්‍රධාන අංශයන්	
07	නිවැරදි කිරීමේ ක්‍රියාමාර්ගයේ ප්‍රධාන අංශයන්
07	නිවැරදි කිරීමේ ක්‍රියාමාර්ගයේ ප්‍රධාන අංශයන්
06	නිවැරදි කිරීමේ ක්‍රියාමාර්ගයේ ප්‍රධාන අංශයන්
06	නිවැරදි කිරීමේ ක්‍රියාමාර්ගයේ ප්‍රධාන අංශයන්
00	නිවැරදි කිරීමේ ක්‍රියාමාර්ගයේ ප්‍රධාන අංශයන්













رَبِّهِمْ وَاسْمُهُمْ فَحَمَدُكُمْ وَفِي تِلْكَ آيَاتٍ لِّقَوْمٍ يَعْلَمُونَ  
وَأَسْمَاءُ بِنْتُ أَبِي سَهْلٍ الْأَنْصَارِيَّةُ إِذْ قَالَ اللَّهُ لِمَنْ فِي السَّمَوَاتِ وَالْأَرْضِ إِنَّ اسْمَ ابْنَتِ ابْنِ مَرْثَدَةَ الْأَنْصَارِيِّ سَيُكْرَمُ لَكُمْ فَاسْمُوا بِهَا وَأَسْمَاءُ بِنْتُ أَبِي سَهْلٍ الْأَنْصَارِيَّةُ إِذْ قَالَ اللَّهُ لِمَنْ فِي السَّمَوَاتِ وَالْأَرْضِ إِنَّ اسْمَ ابْنَتِ ابْنِ مَرْثَدَةَ الْأَنْصَارِيِّ سَيُكْرَمُ لَكُمْ فَاسْمُوا بِهَا وَأَسْمَاءُ بِنْتُ أَبِي سَهْلٍ الْأَنْصَارِيَّةُ إِذْ قَالَ اللَّهُ لِمَنْ فِي السَّمَوَاتِ وَالْأَرْضِ إِنَّ اسْمَ ابْنَتِ ابْنِ مَرْثَدَةَ الْأَنْصَارِيِّ سَيُكْرَمُ لَكُمْ فَاسْمُوا بِهَا

## 07 اسْمُكُمْ فِي الْقُرْآنِ

• اسْمُكُمْ فِي الْقُرْآنِ وَاسْمُكُمْ فِي الْقُرْآنِ وَاسْمُكُمْ فِي الْقُرْآنِ

### اسْمُكُمْ فِي الْقُرْآنِ

وَأَسْمَاءُ بِنْتُ أَبِي سَهْلٍ الْأَنْصَارِيَّةُ إِذْ قَالَ اللَّهُ لِمَنْ فِي السَّمَوَاتِ وَالْأَرْضِ إِنَّ اسْمَ ابْنَتِ ابْنِ مَرْثَدَةَ الْأَنْصَارِيِّ سَيُكْرَمُ لَكُمْ فَاسْمُوا بِهَا وَأَسْمَاءُ بِنْتُ أَبِي سَهْلٍ الْأَنْصَارِيَّةُ إِذْ قَالَ اللَّهُ لِمَنْ فِي السَّمَوَاتِ وَالْأَرْضِ إِنَّ اسْمَ ابْنَتِ ابْنِ مَرْثَدَةَ الْأَنْصَارِيِّ سَيُكْرَمُ لَكُمْ فَاسْمُوا بِهَا وَأَسْمَاءُ بِنْتُ أَبِي سَهْلٍ الْأَنْصَارِيَّةُ إِذْ قَالَ اللَّهُ لِمَنْ فِي السَّمَوَاتِ وَالْأَرْضِ إِنَّ اسْمَ ابْنَتِ ابْنِ مَرْثَدَةَ الْأَنْصَارِيِّ سَيُكْرَمُ لَكُمْ فَاسْمُوا بِهَا

### اسْمُكُمْ فِي الْقُرْآنِ

### اسْمُكُمْ فِي الْقُرْآنِ

وَأَسْمَاءُ بِنْتُ أَبِي سَهْلٍ الْأَنْصَارِيَّةُ إِذْ قَالَ اللَّهُ لِمَنْ فِي السَّمَوَاتِ وَالْأَرْضِ إِنَّ اسْمَ ابْنَتِ ابْنِ مَرْثَدَةَ الْأَنْصَارِيِّ سَيُكْرَمُ لَكُمْ فَاسْمُوا بِهَا وَأَسْمَاءُ بِنْتُ أَبِي سَهْلٍ الْأَنْصَارِيَّةُ إِذْ قَالَ اللَّهُ لِمَنْ فِي السَّمَوَاتِ وَالْأَرْضِ إِنَّ اسْمَ ابْنَتِ ابْنِ مَرْثَدَةَ الْأَنْصَارِيِّ سَيُكْرَمُ لَكُمْ فَاسْمُوا بِهَا وَأَسْمَاءُ بِنْتُ أَبِي سَهْلٍ الْأَنْصَارِيَّةُ إِذْ قَالَ اللَّهُ لِمَنْ فِي السَّمَوَاتِ وَالْأَرْضِ إِنَّ اسْمَ ابْنَتِ ابْنِ مَرْثَدَةَ الْأَنْصَارِيِّ سَيُكْرَمُ لَكُمْ فَاسْمُوا بِهَا









